



Aanwezig: Nele Vankevelaer, Lies Salien, Witse Tirry, Jonas Verlinden, Manosj Vos, Axel Geyskens, Dario Nucibella, Kristan Van Den Kieboom, Kris Metdepenningen, Jolan Dewalheyns, Simon Vanden Auweele, Joachim Heldens, Oskar Dehairs, Joren Bielen, Samuel Finé, Lucie Meeus, William Adam, Roan Bommerez, Simon Pauwels, Diete Loenders, Luca Peluso, Xander D'hondt, Sander Goos, Kato Muller, Tim Ver Elst, Jolan Vreysen, Willem Bruylant, Suta, Nabila Fachrunnisa Hidayat, Zeynep Orman, Ruben Schepers, Maarten Vanzeebroeck, Robbe Willaert, Robin Janssens, Hans Jansen, Alexander Herbots, Jonas Vleminckx, Kobe Casaer (37)

Afwezig: Eve Bagiyan, Nika Gahramanova, Christopher Kurniawan, Tjorven Kerckhofs, Dante Van Oeteren, Hendrik Vandeput, Jack Pou, Jelle Cuypers, Jethro Young, Mathilde Blanc, Flor Victoor, Thomas Luyten, Yarne Billen, Corneel Peters, Samy Van Vooren, Wout Rubbrecht (16)

Volmacht: Nele Vankevelaer (Seppe Sels), Axel Geyskens (Victor Vaes), Dario Nucibella (Alexander Nieto Rodriguez), Roan Bommerez (Timo Vandevenne), Simon Pauwels (Arne Brams), Kato Muller (Marti Geudens), Alexander Herbots (Mats Vandemeulebroucke) (7)

Volgende AV: Aula Groep T – 14 November 2025

Agenda

1. Goedkeuring agenda
2. Goedkeuring vorig verslag (27/06/2025)
3. Verkiezing Kobe Casaer raadgevend Lid AV
4. Ontslag Nika Gahramanova en Eve Bagiyan
5. Ontslag Liselotte en Yves Raadgevende Leden AV
6. Startbudgettering 2025-2026
7. Investering Pingpongtafel en Klimgordels
8. Toevoeging aan het IR (kilometervergoedingen)
9. Update Skireis
10. Coöptaties
 1. Zeynep Orman
 2. Samuel Finé (+ uitzondering IR artikel 14)
 3. Maarten Vanzeebroeck (+ uitzondering IR artikel 14)
11. Varia

1. Goedkeuring Agenda

De agenda werd goedgekeurd met handopsteking.

2. Goedkeuring vorig verslag (27/06/2025)

Het vorige verslag werd goedgekeurd met handopsteking.

3. Verkiezing Kobe Casaer raadgevend Lid AV

Kobe stelt zichzelf kandidaat als raadgevend lid van de AV. Hij stelt zich voor, en de volgende vragen worden gesteld tijdens zijn presentatie:

- Wanneer vindt de **Itero** exploitatie plaats?

De AV kiest ervoor om geen discussie te voeren.

Er wordt gestemd. De uitslag is als volgt:

Voor: 40

Tegen: 0

Onthouding: 0

4. Ontslag Nika Gahramanova en Eve Bagiyan

Nika en **Eve** hebben laten weten dat zij niet meer bereid zijn om hun takenpakket binnen **Industria** uit te voeren en nemen hierbij ontslag.

Robbe: Voor de opkomende teams, informeer jullie leden over de last van de werking.

Lies: Ze was op de hoogte van de werklast, maar was zelf niet voorbereid op het aantal herexamens dat ze zou hebben.

5. Ontslag Liselotte en Yves Raadgevende Leden AV

Liselotte en **Yves** hebben laten weten dat zij niet meer bereid zijn om aanwezig te zijn op de AV, en ze zijn hierbij ontslagen als raadgevende leden uit de AV.

6. Startbudgettering 2025-2026

Jonas Ve. en **Manosj** presenteren de jaarbudgettering.

- **BR**

Jonas Ve: We hebben beslist om dit jaar **BR** en **Jobfair** als aparte categorieën te beschouwen. Dit was een keuze van de **RvQ**.

Jonas Ve: We hebben ook een pessimistische budgettering gedaan rondom deze categorie.

Robbe: Zou je het grote verschil in inkomsten van de Sector Nights willen uitleggen?

Jonas Ve: Dit is vanwege de drankbestellingen. Voor de eerste Sector Night bestellen we een bepaalde hoeveelheid drank bij **Recup**, en het overschot wordt meegenomen naar de volgende Sector Night. Deze procedure gebeurt jaarlijks.

Robbe: Wat valt er onder Allerlei?

Jonas Ve: Software, mail voorzieningen, etc.

Jonas Ve: Vanaf dit jaar regelen we zelf de facturen van Jobfair, dus zullen we niet op cashflow problemen stoten.

- **KD**

Manosj: Een paar jaar geleden was er beslist dat we elk jaar minder winst zouden maken op de KD.

Robbe: Is dit de winst van beide semesters?

Manosj: Ja.

Robbe: Waarom zijn er uitgaven bij Erelidgeld?

Manosj: Wegens de kost van de kaartjes.

Robbe: Waarom is er minder lidgeld?

Jonas Ve: Het aantal studenten is aan het dalen. We moeten ook meer actieve promotie maken voor **KD** en het lidmaatschap.

Robbe: Dit was ook een punt vorig jaar op de AV, vergeet dat niet uit te voeren.

We gaan hier rekening mee houden.

Robbe: Er is ook geen recupjetonverkoop gepland?

Nele: We hebben deze verplaatst naar de schachtenadoptie.

Samuel: Op de RvB hadden we de mogelijkheid voor een aparte KD jetonverkoop besproken.

Jonas Ve: We zullen hiervoor 50 euro apart houden.

- Ontspanning

Jonas Ve: We proberen geen winst te maken op BSAs. De budgettering is redelijk gelijkaardig aan vorig jaar.

Kobe: De inkomsten van Proffentap, is dat via ons of Recup?

Jonas Ve: Via ons, maar dat zou geen probleem moeten zijn.

Manosj: Voor proffentap vallen alle niet-drank gerelateerde items onder de onderwijs budgettering.

Robbe: Ook de huur van het zaaltje?

Manosj: Ja.

- Sport

Jonas Ve: Er zijn dit jaar meer nieuwe activiteiten tegenover vorig jaar. De 24 urenloop is duur zoals gewoonlijk.

Robbe: Waarom is er een verschil in prijs van de 1v1 en de 2v2 toernooien?

Jonas Ve: Er is meer opkomst per tafel bij 2v2 vergeleken met de 1v1.

Dario: Er is maar 1 iemand binnen sport omdat **Nika** is gestopt. Is het realistisch om al dit te laten dragen door één persoon?

Nele: Dit is een punt dat we later aankaarten.

- Cultuur:

Manosj: Revue is eruit gehaald momenteel omdat er nog geen vraag naar is geweest. De prijs van de cultuurtrip is ook gestegen om te compenseren voor de lagere inkomsten van BR.

Robbe: Is het niet beter om op voorhand geld apart te houden hiervoor?

Jonas Ve: Als het gebeurt, dan is het sowieso in het 2^{de} semester. Dus dan bepalen we dit op de halfjaarlijkse.

Kobe: Er zijn veel inkomsten verwacht voor het kleine aantal leden voor de cultuurtrip. Wat als er te weinig inschrijvingen zijn?

Manosj: Het zou 250-300 euro per persoon zijn.

Robbe: Ik vind dat zo een dure cultuurtrip een heel hoog risico is voor het aantal inschrijvingen.

Kobe: Waar is de bestemming dit jaar?

Manosj: Praag. We gaan met de bus.

Jonas VI: Er was een reis naar Parijs met Disneyland inbegrepen een paar jaar geleden en dat was een enorm succes. Toen was de prijs ook niet zo hoog. Het lijkt me een te optimistische budgettering.

Lies: Wat als we een bus niet kunnen vullen?

Jonas Ve: We gaan samenzitten met cultuur na de AV en als het nodig zou zijn een goedkopere bestemming vinden.

Robbe: Update de AV wanneer jullie dit doen.

Robbe: Gaat de minigolf weer door op Groep T? Ben je klaar om lokalen te overtuigen?

- Events:

Jonas Ve: Studentenwelkom kost iets meer dan verwacht omwille van dat **Ekonomika** problemen ondervond met sponsoring.

Jonas Ve: Voor galabal is dit gewoon een getal om naartoe te werken, omdat dat er nog geen vast concept is. De locatie is al gereserveerd, dus dit is een vaste kost.

Robbe: Wanneer kunnen we een betere inschatting doen hiervoor?

Nele: Op de RvB hebben we dit al besproken en er gaat meer rekrutering hierrond gebeuren. We hebben ook al een plan om op terug te vallen voor in het geval dat we echt de mankracht missen op het vlak van verantwoordelijken.

- Internationaal:

Manosj: Het is niet veel geld, maar **Ruben** is via andere partners inkomsten of items aan het regelen.

Lies: Waarvoor zijn de jetons?

Manosj: Dit was voor een tour met de internationals die langs Recup ging. Uiteindelijk heeft Groep T deze niet allemaal betaald.

- **EJW:**

Manosj: We hebben geprobeerd om hier geen budget weg te nemen aangezien dat de eerstejaars de toekomst van **Industria** bepaald.

Samuel: Is in de PEME adoptie gebudgetteerd voor de **Recup**?

Manosj: Ja, de schachten drinken meer dit jaar, hebben we gemerkt.

Lies: Is bier gratis op PEME adoptie?

Jonas Ve: Ja.

Robbe: Waarom heeft PEME poolen geen budget?

Kato: We waren van plan om dit te verdelen onder de PEME groepen.

Robbe: We moeten proberen deze evenementen laagdrempelig te houden, dus ik zou toch op gratis activiteiten mikken. We moeten het als **Industria** activiteiten houden, en niet de volledig financiële last op de deelnemers leggen.

Kato: We wisten dat er minder budget was, vandaar dat er niets ingebudgeteerd is.

Jonas Ve: We zullen de originele prijs (voor het cutten) terug invoeren.

Robbe: Waarom maken we winst op de ontgroeningcantus?

Jonas: We proberen nul te draaien, met de nodige error. Dit is gewoon het resultaat hiervan.

Er wordt ook geld apart gezet voor het infomoment voor de doop, aangezien dat ontgroening dit ook krijgt.

- **Alumni**

Manosj: Aangezien er nog veel wijn over is, liggen de budgetten wat lager bij de Kaas- en wijnavond.

Robbe: Wie organiseert dit?

Nele: Ik.

- **(Vice-)Praeses**

Manosj: Er is spijtig genoeg maar budget voor 2 PWs in totaal, maar we hebben wel veel teambuildings in de plaats.

Jonas VI: Waarom schrappen we de 2^{de} en niet de 3^{de}?

Robbe: Kunnen we kijken naar de vorige inschrijvingen?

Jonas Ve: We kunnen dit later bespreken op een PV.

Robbe: Wat is vergadering-overleg-bedanking?

Lies: Dat is een klein budget voor samen iets te gaan drinken met exceptionele gemotiveerde leden van het praesidium. **Hans** gaf ons dat idee en was ook zelf van plan om dat al te doen.

Hans: Het idee is dat dit bedoeld is om meetings iets vlotter laten lopen en gezellige atmosfeer te creëren.

Jonas VI: Ik vind dit een groot risico en kan leiden tot favoritisme. Vooral omdat anderen niet altijd op de hoogte zijn van de moeite dat leden in een activiteit hebben gestoken.

Hans: Het is meer om een after-drinkje te regelen voor verantwoordelijken na hun drukke periode.

Dario: VTK heeft iets gelijkaardig, maar dan voor meetings met andere verenigingen. Dus dat is een ander concept. Ik vind de vergadering-overleg-bedanking niet nodig en iedereen kan kiezen hoeveel werk ze in **Industria** steken.

Robbe: Ik zou eerder kijken naar het al bestaande Teambuilding budget, en misschien dat wat groter maken in de plaats.

Jonas VI: Ik zie dit niet echt als een favoritisme probleem, maar eerder een concept dat gaat leiden tot favoritisme.

De AV beslist om het budget te houden maar op een andere manier te besteden. De AV wordt hier van op de hoogte gehoud.

Robbe: In het bedanking budget, is dit puur voor meetings of ook voor andere bedankingen?

Jonas Ve: Het kan op meerdere manieren besteden worden.

- **Communicatie:**

Manosj: De T-magazines gaan 1x per semester gemaakt worden. Deze gaat ook inkomsten creëren dankzij sponsors.

Jonas VI: Wat valt er onder de licenties?

Jonas Ve: Canva en Adobe.

Alexander H: Zijn de licenties persoonlijk?

Luca: Ja, en we delen die per 2. Er zijn 2 licenties inbegrepen.

Tim: FreePik is niet nodig, dus niet aankopen. Je kan gewoon adobe stock images gebruiken.

- **Onderwijs:**

Kobe: Heeft Groep T dit al goedgekeurd?

Kris: Nee, maar we hebben hiervoor een meeting ingepland.

Robbe: Dus de budgetten hier onder Proffentap en Proffencantus zijn alles buiten alcohol-gerelateerde kosten?

Manosj: Ja.

Jonas VI: Wat is OED?

Kris: Een evenement waar alle studenten gewoon hun mening vrij kunnen komen geven.

Robbe: Wat zijn Bibdates?

Tim: Het is een kleine studiesessie met eerstejaars waar we snacks en drankjes voorzien.

Robbe: Al ideeën wat te doen met het neutralisatie budget?

Kris: Het is bedoeld als compensatie voor de aanpassingen van de andere budgetten doorheen het jaar.

- **Skiteam:**

Manosj: Deze cijfers zijn nog niet enorm gedetailleerd omdat het skiteam nu pas opstart. Er is neutralisatie om ervoor te zorgen dat we geen winst maken op **Skiteam**.

Jonas Ve: Is het mogelijk om SSXL te runnen met dit budget en 3 weken planning?

Sander: Ja, maar het kan zijn dat we wat licht en geluid moeten schrappen.

Robbe: Maken we altijd winst op de skireis zelf?

Sander: Uit het contract kunnen we bepaalde voordelen zoals gratis skipassen en reizen krijgen, waardoor er een kleine winst wordt gemaakt. Daarvoor hebben we het neutralisatie budget.

- **Allerlei:**

Jonas Ve: De support kosten zijn om stickers aan te kopen. Deze zijn bedoeld om materiaal niet kwijt te spelen en dat deze niet per ongeluk gestolen worden door andere verenigingen.

Manosj: Simon Th. heeft ook het idee gegeven om de rest van de kosten voor support uit de investeringsrekening te halen.

Robbe: Waarom is **LOKO** waarborg een uitgave?

Jonas: Dat is voor in het geval van een ongeluk.

- **Beheer:**

Jonas Ve: Het project rondom de website is uitgesteld, en dus de hosting kosten die je hier ziet zijn nog gebaseerd op die van vorig jaar.

- **Industria Car**

Jonas Ve: Er zijn wat aanpassingen gemaakt met het brandstofbudget. Ook het onderhoud hebben we wat verlaagd omwille van de actuals van vorig jaar.

Jonas Ve: Ik ben vergeten de Engineering Football Competition toe te voegen.

Als de aanpassingen die voorgesteld zijn gemaakt worden, dan keurt de AV de Jaarbudgettering goed.

Robbe: Is het mogelijk om het jaarbudget en halfjaarlijkse op voorhand door te sturen?

Jonas Ve: We zullen dit tegen de volgende AV doen minstens 24 uur op voorhand.

7. Investerings Pingpongtafel en Klimgordels

Jonas Ve en **Sander** presenteren dit punt.

Jonas Ve: We hebben naar opties voor een nieuwe pingpongtafel gekeken. Er zijn er 2, eentje is dezelfde als die van Groep T, een professionele tafel; en de andere is gemaakt voor buitengebruik, duurzamer.

Sander: Ik ben persoonlijk meer fan van de duurzamere optie.

Robin: De andere optie is ook interessant, want die staat al enorm lang op groep T en is ook nog in perfecte conditie.

Er wordt gestemd voor de keuze van de duurzamere tafel met handopsteking. De uitslag is als volgt:

Voor: 30

Tegen: 0

Onthouding: 10

Robbe: Kijk misschien naar de 2^{de} sticker van Nette om erop te plakken.

Jonas: Vorig jaar hebben we meerdere klimharnassen gekocht met de rekeningen van **Nova**. We hebben ze veel gebruikt afgelopen jaar. We zouden 2 nieuwe harnassen willen kopen met geld van het investeringsrekening.

Kobe: Om de hoeveel jaar moet dit gekeurd worden?

Jonas Ve: Het kan gratis gekeurd worden en ik zal er voor zorgen dat dit zeker nog voor 5 jaar kan gebeuren.

Jonas VI: Is het niet beter om de klimharnassen te huren?

Jonas Ve: Over deze optie heb ik niets gevonden. Alleen voor simpelere harnassen zijn er huuropties.

Hans: Zijn we wel zeker dat we ze nodig hebben? Op de 24 urenloop en Studentenwelkom hebben we altijd **VTK** erbij en het lijkt me niet nodig omdat zij ook materiaal hebben.

Jonas Ve: Op beide edities hadden meerdere mensen binnen **Industria** hun eigen materiaal mee en veiligheid blijft een prioriteit.

Jonas VI: Denk ook aan de andere lopende investeringen zoals de website.

Robbe: Kan je elk onderdeel van de klimharnassen set samenvatten?

Jonas legt elk item van de set uit.

Robbe: De tassen waarin ze bewaard worden lijken mij aan de duurdere kant. Er bestaan zeker goedkopere alternatieven.

Alexander H: Het lijkt mij eerder aan de goedkope kant. Professionele opties zijn zeker veel duurder en dit lijkt me een goedkopere optie.

Er wordt gestemd met handopsteking:

Voor: 40

Tegen: 0

Onthouding: 0

8. Toevoeging aan het IR (kilometervergoedingen)

Jonas legt de aanpassing aan het IR uit.

Jonas: Tijdens de vakantie hebben we gemerkt dat de kilometervergoeding niet goed genoeg verwoord staat. Daarom willen we dit gedetailleerd toevoegen aan het IR.

Het artikel zou op de volgende wijze in het IR worden gezet (als Art. 154):

Een lid van het praesidium heeft recht op een kilometervergoeding indien hij/zij met een persoonlijk voertuig materiaal of personen vervoert ten behoeve van de vereniging. De vergoeding geldt enkel voor effectief gereden kilometers in het kader van deze dienstverlening en bedraagt €0,17 per kilometer. De vergoeding wordt enkel toegekend indien de rit vooraf schriftelijk werd goedgekeurd door een bestuurslid. Correct bewijsmateriaal dient te worden voorgelegd waaruit het aantal gereden kilometers blijkt. Aanvaard bewijsmateriaal omvat onder meer een begin- en eindstand van de kilometerteller, of een door een routeplanner berekende afstand op basis van de afgelegde route.

Robbe: Zou dit dan ook toepasselijk zijn voor het PW en het SW dat net voorbij is?

Jonas Ve: Ja.

Jonas VI: Waarom zouden we deze regel in het IR zetten om te compenseren voor een gebrek aan communicatie binnen het praesidium?

Jonas Ve: Dan hebben we iets om op terug te vallen in het geval dat er twijfel om is.

Jonas VI: Deze regel bestaat al enorm lang en tot nu toe was er nog geen probleem rondom de kilometervergoeding. Daarbij, deze 0.17€ gaat niet statisch blijven.

Robin: Dit is al langer een probleem, ook al voor PW0. Ik vind het nog wel een regel dat algemeen genoeg is om in het IR te zetten, om zo problemen te vermijden. Ik stel voor dat het artikel verwoord wordt naar “de Q’s beslissen de vergoeding aan het begin van elk werkingsjaar”.

Jonas Ve: Het probleem is niet de prijs per kilometer, maar de definitie van de regel en wanneer die van toepassing is.

Jonas VI: De regel verandert elke paar jaren, dus ik zie dit niet als reden genoeg om het in het IR te zetten.

Lies: De paar dagen voor PW0 heb ik niets anders gedaan dan vragen en feedback moeten beantwoorden. Ik wil deze frustratie vermijden.

Sander: Het punt van het IR is om te vermijden dat we elke keer deze discussie moeten hebben, en een nieuwe regel in te plannen.

Jonas VI: Er was vooral discussie over wie er niet akkoord ging met de regel, niet over het feit dat ze de natuur van de regel niet duidelijk vonden.

Hans: Niet iedereen leest het IR, dat blijft een minderheid. Aan het begin van elk jaar wordt de kilometervergoeding geplaatst als post op Teams. Ik zou dat ook zo houden en dat als referentie nemen.

Dario: Ik zie de toevoeging aan het IR als een kans om het praesidium te laten weten dat ze kunnen melden dat ze niet akkoord gaat met de regeling rond de kilometervergoeding.

Tim: Ik zou dan eerder deze regel in de form plaatsen die wordt gebruikt voor de kilometervergoeding, en toevoegen dat de gebruikers hiervan akkoord gaan.

Alexander: We moeten letten op hoeveel kleine regels we in het IR zetten, want dat gaat snel escaleren.

Jonas Ve: Ik merk op dat de essentie van deze regel geen probleem is voor de AV, maar dat we het liever niet in het IR plaatsen. We zouden het eerder een deel van de kennisoverdracht maken en in de kilometervergoeding form plaatsen.

De AV gaat hierover akkoord en zet de regel niet in het IR.

9. Update Skireis

Sander en Tim presenteren dit puntje.

Sander: Ik wacht nog op **Witse** en **Seppe**, maar de rest van skiteam is gevuld. Het verblijf voor de skireis is een modern gebouw. Ik zal hier nog een Teams-post over maken.

Tim: Dit jaar heeft skiteam meer tijd om zelf te genieten van de trip, omdat ze het eten niet meer moeten regelen. Het festival wordt ook simpeler.

Sander: Aan de rest van het praesidium, help ook alstublieft mee met opbouw en afbraak. Jullie worden ook met jenever en kebab terugbetaald.

10. Coöptaties

Samuel en **Maarten** zijn beide geen student aan Groep T en vragen daarom een uitzondering op artikel 14. Beide zouden Recup vertegenwoordigen binnen de RvB. De AV keurt voor beide de uitzondering unaniem goed.

***Art 14:** Elk lid van het praesidium dient ingeschreven te zijn als student aan de Faculteit Industriële Ingenieurswetenschappen KU Leuven Campus Groep T Leuven gedurende het werkingsjaar waarvoor hij/zij is verkozen.*

Alle kandidaten stellen zichzelf voor en er worden een aantal vragen gesteld. Een discussie neemt plaats na alle introducties. De coöptaties worden goedgekeurd met handopsteking.

a. Zeynep Orman

Zeynep is geïnteresseerd in de Communicatiefunctie.

Er vindt een anonieme stemming plaats.

Zeynep wordt gecoöpteerd met een 2/3e meerderheid.

b. Samuel Finé (+ uitzondering IR artikel 14)

Samuel is voorzitter van **Recup**, en zou de representatie binnen **Industria** uitvoeren.

Er vindt een anonieme stemming plaats, inclusief de uitzondering op artikel 14.

Samuel wordt gecoöpteerd met een 2/3e meerderheid.

c. Maarten Vanzeebroeck (+ uitzondering IR artikel 14)

Maarten is lid van het bestuur van **Recup**, en zou de representatie binnen **Industria** uitvoeren.

Er vindt een anonieme stemming plaats, inclusief de uitzondering op artikel 14.

Maarten wordt gecoöpteerd met een 2/3e meerderheid.

Samuel neemt dan deel aan RvB vergaderingen en **Maarten** aan de VV vergaderingen.

11. Varia

Lies: De kilometervergoeding is terugbetaald geweest voor PW en SW.

Lies: Het muilblad is opgehangen in het lokaal.

Tim: “Praeses” is fout geschreven op het muilblad.

Robbe: Kunnen we alle documenten en nota’s vroeger versturen naar de AV? Dit was ook een puntje op de laatste AV.

Jolan D: Gelieve de shiftenlijst voor Studentenwelkom in te vullen.

Alexander H: Gelieve op de Engelse website de verslagen te updaten.

Robin: Zijn er nog altijd problemen met de mailserver?

Jonas: Zou normaal geen probleem meer moeten zijn.

Robin: Kijk dit na want dat is waarschijnlijk de reden dat er zo weinig oude zakken waren op SW.

Robbe: Voeg ook alle oude zakken toe aan de alumni chat.

Nele: De datums voor de volgende AV’s liggen ook al vast, dus bekijk deze zeker om jullie planning vrij te houden.